



## Benefit concert for Ofakim

For the children of the city of Ofakim, who were traumatized by the terrorist attack on 7 October 2023 and have been suffering from the consequences of the terrible event ever since.



Benefit concert for Ofakim

# Benefizkonzert ♦ OFAKIM ♦

Für die Kinder der Stadt Ofakim, die beim Terrorangriff am 7. Oktober 2023 traumatisiert wurden und seither an den Folgen des schrecklichen Ereignisses leiden.



Brigitte Farner

8. April 2024  
19 UHR  
(Türöffnung 18.30 Uhr)  
ICZ Gemeindezentrum  
Lavaterstrasse 33  
8002 Zürich



Eugenia Karni

## PROGRAMM

### Begrüssung

Ingrid Deltenre (ehemalige Direktorin Schweizer Fernsehen SRF) und Sacha Wigdorovits (Gründer FokusIsrael.ch)



Yan Balistoy

**Yan Balistoy**  
«Todesfuge» von Paul Celan

**Brigitte Farner (Piano)**  
Werke von Felix Mendelssohn, W. A. Mozart und Franz Schubert

**Eugenia Karni (Geige) und Gilad Karni (Viola)**  
Werke von W. A. Mozart



Gilad Kami

### Flying Diner

im Foyer des Gemeindezentrums

Mindestspende ab CHF 500.– pro Person (steuerlich abzugsfähig) **Anmeldung** bis 25. März 2024 an [stella.zeco@contractmedia.ch](mailto:stella.zeco@contractmedia.ch). Einzahlung auf das Konto von Keren Israel, Kornhausgasse 8, 4051 Basel. IBAN CH02 0900 0000 6045 1836 9. Vermerk: «Benefizkonzert Ofakim». Der Erlös wird für die Betreuung von Kindern in Ofakim eingesetzt, die unter dem Trauma ihrer Erlebnisse am 7. Oktober 2023 leiden.

Herzlichen Dank an unsere Partner

MusikHug

tachles

Schumerling's  
CATERING

SCHALOM  
CATERING



Benefit concert for Ofakim

April 8, 2024 | 7 pm  
( doors open at 6.30 pm)  
ICZ Community Center  
Lavaterstrasse 33, 8002 Zurich

## Program

Welcome by Ingrid Deltenre (former director of Swiss Television SRF) and Sacha Wigdorovits (founder of FokusIsrael.ch)

Yan Balistoy “Todesfuge” by Paul Celan  
Brigitte Farner (piano)  
Works by Felix Mendelssohn, W. A. Mozart and Franz Schubert  
Eugenia Karni (violin) and Gilad Karni (viola)  
Works by W. A. Mozart

Followed by a flying dinner in the foyer of the ICZ community center

## Donations

Donations: from CHF 500 per person (tax deductible) Registration by March 25, 2024 to  
[stella.zeco@contractmedia.ch](mailto:stella.zeco@contractmedia.ch)

Deposit to the account of Keren Israel, Kornhausgasse 8, 4051 Basel.  
IBAN CH02 0900 0000 6045 1836 9. Note: “Benefit concert Ofakim”.

The proceeds will be used for the care of children in Ofakim who are suffering from the trauma of their experiences on October 7, 2023.